

Version française ci-dessous.

In an article entitled “Revealed: Big conservation NGOs are majority governed by finance figures”, of 23 August 2023, African Arguments has produced an excellent analysis of the link between major “environmentalist” NGOs and the powerful World of Finances.

“New analysis has revealed that the majority of trustees at arguably the four biggest conservation NGOs in the world are closely linked to the finance industry. The revelation into who governs these influential and wealthy Western-based organisations has alarmed conservation specialists.”

“African Arguments looked into the backgrounds of the 111 individuals that sit on the boards of Conservation International (CI), The Nature Conservancy (TNC), the World Wildlife Fund-US (WWF-US), and the Wildlife Conservation Society (WCS). It found that just over half are associated with finance.”

Read more... <https://africanarguments.org/2023/08/revealed-big-conservation-ngos-majority-governed-finance-africa-carbon-markets/>

Should you wish further information about the four major NGOs targeted by the article, we suggest you visit: <https://www.iwmc.org/conservation-influencers/>

Conservation International (CI), [Conservation International – IWMC – World Conservation Trust](#) The Nature Conservancy (TNC), [The Nature Conservancy – IWMC – World Conservation Trust](#) the World Wildlife Fund-US (WWF-US), [World Wide Fund for Nature – IWMC – World Conservation Trust](#) and the Wildlife Conservation Society (WCS) [Wildlife Conservation Society – IWMC – World Conservation Trust](#).

* * *

Dans un article intitulé « Révélé: Les grandes ONG de conservation sont majoritairement gouvernées par des personnalités financières », du 23 août 2023, African Arguments nous offre une excellente analyse du lien qui existe entre quatre principales ONGs environnementales et le monde de la finance...

« Une nouvelle analyse a révélé que la majorité des administrateurs des quatre plus grandes ONG de conservation au monde sont étroitement liés au secteur financier. La révélation de qui gouverne ces organisations occidentales influentes et riches a alarmé les spécialistes de la conservation ».

« African Arguments a examiné les antécédents des 111 personnes qui siègent aux conseils d'administration de Conservation International (CI), de The Nature Conservancy (TNC), du World Wildlife Fund-US (WWF-US) et de la Wildlife Conservation Society (WCS). Il en ressort qu'un peu plus de la moitié sont associés à la finance. »

Lire la suite... En sélectionnant le mot Translate au haut/droit de la page frontispice, il vous est possible de choisir la langue de votre choix :

<https://africanarguments.org/2023/08/revealed-big-conservation-ngos-majority-governed-finance-africa-carbon-markets/>

Si vous souhaitez en savoir davantage sur les quatre grandes ONG visées par l'article, elles figurent sur le site : <https://www.iwmc.org/conservation-influencers/>

Conservation International (CI), [Conservation International – IWMC – World Conservation Trust](#) The Nature Conservancy (TNC), [The Nature Conservancy – IWMC – World Conservation Trust](#) the World Wildlife Fund-US (WWF-US), [World Wide Fund for Nature – IWMC – World Conservation Trust](#) and the Wildlife Conservation Society (WCS) [Wildlife Conservation Society – IWMC – World Conservation Trust](#).